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var: EXE [EEN (EER)SEEN0 inv >Verzonden: dinsdag 29 december 2020 12:48

en:IEEE,OE EER) <IRKEER rir. i>

Onderwerp: RE: concept mail

Dank en Zucht,
Ik wacht dan even op de reactie op jouw app.

Laten we het tel contact met |FEP¥er maar uithalen.

Verzonden: dinsdag 29 december 2020 12:41

aon: BEY BEY. (BED)BENe vines n>
Onderwerp: RE: concept mail

Hoi,

\olgens mij wel. Bijgevoegd de nieuwe nota en andere twee bijlagen.

BEY net dat de bijlage difREGnog gaat sturen, met een volgens|EiIEYvaag verhaal waarom het er nu nog niet was,

wa ijnlijk alleen over de komende twee jaar gaat.
En had tegen ezegd dat ik hem moest bellen om de logistiek te regelen. Ik heb hem nu een app gestuurd met de

vraag wanneer hij de bijlage kan sturen.

Bij de besluitvorming staat in de nota nu nog het advies om eerst telefonisch contact te hebben met defsR®L] Vinden we

inderdaad nog steeds dat dat moet gebeuren?

Groeten, [EXER

var: IEEE NEES. (ERE)EENc vs.»
Verzonden: dinsdag 29 december 2020 12:36

Aan: Ba < minvws.nl>

Onderwerp: concept mail

Zie voorstel voor mail, mis ik nog iets?
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Verionges:lf 28 december 2020
J1:48

aon: BEY BEY IER 430 . BEI BE EES) SEEN e inv. TEEN I GED
i

5 2 @minvws.nl>

2.1.20 1.

i

;

, @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nota ter beslissing + overeenkomst Intravacc voor wnd DGV

Hoi.

Op onderdelen zou ik de nota anders verwoord hebben maar qua kern van de boodschap voor mij akkoord.

Ik ben ook vrij deze week maar bereid tot mondelinge toelichting, mocht [EEK aar behoefte aan hebben.

Groeten

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [EEN IEEE. (EXER) ERsinsi>Datum: donderdag 24 dec. 2020 5:41 PM

Onderwerp: FW: Nota ter beslissing + peer remedy Intravace voor wndDGV

Hoi [| SEER en andere collega’s,

Eergisteren werde en ik verrast door een vraag van om nog een 5 jarenovereenkomst te laten tekenen

door jou met van intravacc BV.

Mijn eerste idee is om dit pas in het nieuwe jaar te doen zodat iedereen gewoon kerstvakantie kan houden maar ik begrijp van

en at daar risico’s aanzitten voor Intravacc.

en ik zijn er dus in gedoken en in bijgaande nota meer informatie.

eze overeenkomst geeft commitment af voor inhoudelijke opdrachten van VWS voor komende jaren zoals ook in stuurgroep

voorlag als onderdeel van de businesscase. Wat ik begrijp is dat alhoewel het Min van VWS een 5-jarige overeenkomst sluit, het

financiéle commitment, slechts voor 2 jaar is, conform de termijn genoemd in de kamerbrief. En daarvoor zou ook dekking zijn.
Maar goed wanneer je hierover nog even contact hebt met [JERE]
Verderis, naast de nota, bijgevoegd:
- Verslag van een overleg van 18 dec met oaBER--BEYaar is geconcludeerd dat de ovk nodig is snel te ondertekenen

- de overeenkomst zelf met paar wijzigingen romop verzoek van Ein aangebracht
- kamervragen SP waar de nota naar verwijst

We hebben al contact gehad met[INGE -- FEZ e . dus:

IEE +graag jullie akkoord op de nota en ondertekening door RED

ua proces: zouden jullie allemaal 28 dec kunnen reageren voor je akkoord, we zetten hem daarna dan in Marjolein.
kan de 30° fysiek tekenen.

Hele fijne kerstdagen allemaal!
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